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MSZP-kongresszus 
- Újhelyi érdekelt 
Gyurcsárty Ferencet várhatóan hogy valószínűleg alelnöke marad 
elnökké, Újhelyi Istvánt való- az MSZP-nek. Ez továbbra is lehe-
színűleg újra alelnökké választ- tőséget nyújt arra, hogy Botka 
ják a szocialista párt t isztújí tó Lászlóval együttműködve Szeged 
kongresszusán. érdekét a nagypolitikában képvi-

selje. Az, hogy a párt legszűkebb 
Ma és holnap a Magyar Szociális- vezetői testületébe tartozik, állan-
ta Párt Budapesten tisztújító dó érdekérvényesítési lehetőséget 
kongresszust tart, melyen várha- jelent például a Csongrád megyei 
tóan elnökké választják Gyúr- és szegedi fejlesztési ügyekben is. 
csány Ferenc miniszterelnököt. A Újhelyi szerint azonban mégsem 
Csongrád megyei szocialista poli- egyszerűen arról van szó, hogy 
tikusok közül csak Újhelyi István minden marad a régiben, hiszen 
államtitkár érdekelt, őt bizonyára „az újraválasztás tovább erősíti az 
újra a párt alelnökének választ- embert." 
ják. Botka László, Szirbik Imre, Botka László utoljára 2002-ben 
Bedö Tamás, Búzás Péter polgár- mérettette meg magát az országos 
mesterek, Kozma József, a megyei választmányi elnöki címért, azóta 
közgyűlés MSZP-SZDSZ- frakci- nem indult párttisztségért. - Or-
ójának vezetője és Géczi József szággyűlési képviselő vagyok és 
országgyűlési képviselő nem aspi- egy nagyváros polgármestere. Azt 
ráltak egyetlen tisztségre sem. gondolom, hogy kellő súllyal ren-

Ujhelyi egyébként elnöki, el- delkezem a szocialista párton be-
nökhelyettesi és alelnöki jelölést lül, ehhez nem kell további tiszt -
is kapott. - Elég felelősség Szeged ség. Számomra egyébként is Sze-
képviselete az országgyűlésben és ged a legfontosabb, 
az államtitkári feladat. Nem tar- A ma kezdődő kétnapos kong-
tottam időszerűnek, hogy ezen resszuson a szocialisták az elnö-
megtisztelő felkéréseket elfogad- köt, a két elnökhelyettest, a há-
jam - beszélt Újhelyi István az el- rom alelnököt és a tizenöt tagú 
nöki és elnökhelyettesi pozíciók- elnökséget választják meg. 
ról. Hozzátette: a bizalom jele, G. ZS. 

Hétfőn interpellál a parlamentben 

Lázár János átadja 
a húszezer aláírást 
Hétfőn adja át a parlamentben a vásárhelyi kórház fennmaradása 
érdekében összegyűjtött húszezer aláírást Lázár fános. A vásárhelyi 
országgyűlési képviselő megkérdezi, hogy a szakmai javaslat helyett 
miért született politikai döntés a vásárhelyi ágyszámok ügyében. 

Lázár fános hétfőn átad ja a parlamentben azt a húszezer aláírást, mellyel 
a vásárhelyiek és a város környékén élők tiltakoztak az Erzsébet-kórház 
ellehetetlenítése ellen - hangzott el a polgármester, országgyűlési képvi-
selő tegnap délutáni sajtótájékoztatóján. Lázár hangsúlyozta, meg kíván-
ja tudakolni Molnár Lajos egészségügyi minisztertől, illetve Horváth Ág-
nes szakállamtitkártól, hogy miért csökkent 161-ről 116-ra az Erzsé-
bet-kórháznak szánt aktív ágyszám, a szakmai javaslat helyett miért szü-
letett politikai döntés. Lázár János elmondta, csak a március 5-én megje-
lenő rendelet után derül ki, működőképes marad-e az Erzsébet-kórház, 
azaz, továbbra is fennáll-e a lehetőség arra, hogy azt be kell majd zárni. 

- Szeretném megtudni azt is - mondta -,- lehet-e politikai alapon az 
emberi életekkel játszani. Rossz hírét keltették a kórháznak, annak elle-
nére, hogy itt száz szívinfarktusos beteg közül csak öt hal meg, amikor az 
országos átlag szerint száz betegből 18 veszti életét. A megszüntetésre 
ítélt bőr-, fül-orr-gégészeti és szemészeti osztályok élén a legjobb orvosok 
állnak, ezt mutatja a magas betegszám és az elégedettség - jelentette ki. 

B. K. A. 

Sovány bevásárlás a hónap utolsó hétvégéjén 

Két napig csak paprikás 
krumpli lesz az ebéd 
Sok család állította magát takarékra február 
utolsó hétvégéjén, mivel fizetésük utolsó 
forintjait élik fel. Találkoztunk olyan csa-
láddal is, amelyik pénteken mindössze öt 
kiló krumpli t vásárolt, abból hozzák ki 
mindkét nap az ebédet és a vacsorát. 

- Legalább paprikás krumplit tudunk ma-
gunknak főzni belőle - mutatott kinyúlt 
szatyrára Sándor Ferencné tegnap délután a 
Lidi előtt. Erzsi lánya mellette állt, egy sze-
mélykocsiban pár hónapos csecsemő aludt. 
Erzsi a blokkot nézegette, öt kiló krumpliért 
666 forintot fizetett. - Én 23 ezer 600 forint 
rokkantnyugdíjat, a lányom 35 ezer forint 
gyest és családi pótlékot kap - magyarázta az 
idősebbik asszony. Együtt élünk, egymást tá-
mogatjuk, együtt kosztolunk. Megpróbáljuk 
beosztani a lehetetlent. S hogy mit esznek 
másnap? „Még nem tudjuk, majd kitaláljuk, 
és talán valami előkerül a hűtőből is" - vála-
szolták. 

Bevásárlókocsikat mustráltunk, kosarak-
ba, szatyrokba, csomagtartókba néztünk be 
tegnap hipermarketek parkolójában és a 
Mars téren. Degeszre tömött reklámtáskák 
helyett azonban lapos pénztárcákra bukkan-
tunk, sokan ugyanis csak a legszükségeseb-
beket vásárolták meg február, s egyben a far-
sangi időszak utolsó hétvégéjén. 

- Ezt osztjuk be egész hónapra - mutatot t 
rá a bicikli csomagtartóján a három doboz 
ismeretlen márkájú sörre, a hasonlóképpen 
lájtosnak tűnő kétliteres narancslére, egy-
némely háztartási cikkre Pelsőczi Pálné. 
Ok most kicsit bátrabban költöttek a férjé-
vel, mivel előző nap kapták meg a nyugdí-
jukat. A mai ebéd baromfifasírt lesz, amit 
tegnap 499 forintért vettek meg: a házaspár 
szerint így olcsóbban jönnek ki, mintha 
maguk vásárolnák meg az összes hozzáva-
lót. „Mindig azt keressük, ami a legol-
csóbb" - közölte az asszony. Vasárnap a 
gyerekek, unokák náluk esznek, akkor a 
nyáron levágott, és most még a mélyhűtő-
ben lapuló csirke kerül az asztalra. Furák 
András és felesége viszont az utolsó forinto-
kat hagyta ott pénteken az áruházban, mi-
vel még nem kaptak nyugdíjat: hozzájuk 
mindig a hónap utolsó munkanapján ér 
oda a postás. Répát, salátát, túrót, banánt, 
egy kis narancsot vásároltak. Ma húsos ká-
posztát esznek, ami eddig elállt a hűtőben, 
vasárnapra egy kis húst vesznek elő, azt ki-
porciózva a fagyasztóban tárolják. 

Csizmadia Judit három emberre főz ebédet 
ma és holnap. A magyartanárral a Mars téren 

Csizmaziáné Wilhelm Adél is kevesebb dolgot tud venni hónap végén Fotó: Segesvári Csaba 

találkoztunk, éppen zöldséget, gyümölcsöt 
válogatott. Náluk is nagyon be kell osztani a 
pénzt - mondta - , de azért maradt még a hó-
nap utolsó hétvégéjére is. A nagybevásárláso-
kat azonban egyértelműen a hónap elejére 
időzíti a család - tette hozzá, jelezve, hogy 
nem dúskálnak a pénzben. Hasonlóképpen a 
beosztó feleségek közé tartozik az agrármér-

nök Csizmaziáné Wilhelm Adél is, aki mi-
közben zöldségfronton nézett körül, kisebbik 
gyermekét babakocsiban tolta, a nagyobbikat 
kézen fogva vezette. „Kevesebb dolgot tudok 
megvenni hónap végén, de a szombat-vasár-
napi ebédre valónak meg kell lennie" - jelen-
tette ki büszkén. 

F.K. 

nem tudott tanácsot adni a 
baksi férfinak arra vonatkozó-
an, hogy hogyan juthat a pén-
zéhez. Tóth Lajos szomorúan 
állapította meg, lehet, hogy el 
kell adnia gépeit, hogy fizetni 
tudja a banki hitelét. 

Az udvaron álldogálóktól meg-
tudtuk, hogy délután 2 órakor 
munkásgyűlést tartanak, ame-
lyen Koreck tájékoztatja az em-
bereket a kialakult helyzetről. 
Mindenki azt mondta, akivel be-
széltünk, biztosra veszi, hogy 
ezen jelentik be, hogy elküldik a 
Délépítő több mint kétszáz al-
kalmazottját. (Úgy tudjuk, beje-
lentették, azzal, hogy még há-
rom hónapig kapnak fizetést.) 

Egy építésvezető arról beszélt 
valakinek, hogy előző pénteken 
még beengedték őket a csepeli la-
kópark építésére, hétfőn azon-
ban már biztonsági őrök állták az 
útjukat. Azt is hallottuk, hogy a 
Délépítő egy veszprémi beruhá-
zás miatt csúszott meg. Ott is la-
kóparkot építettek, de a befekte-
tő nem fizetett a szegedi cégnek. 
A Délépítő egyik név nélkül nyi-

SZENTESEN IS 
TÉMA VOLT 
Szentesen is téma volt tegnap 
a Délépítő a képviselő-testü-
let ülésén. Kozák János, a 
pénzügyi bizottság elnöke azt 
firtatta, miből fizeti majd ki a 
város a szegedi cég 100 miftió 
forint körüli követelését a volt 
megyeháza felújítása kapcsán 
jelentkezett pluszmunkák mi-
att. Szirbik Imre polgármester 
nem tartja elképzelhetőnek, 
hogy a pótmunkákért fizetnie 
kellene az önkormányzatnak, 
amely viszont a beruházás 
csúszása miatt indított pert. 

latkozó vezetője szerint a céggel 
történtek országosan is nagy port 
kavarnak majd. Tegnap késő dél-
után Koreck Ferenc azt üzente 
egyik alkalmazottján keresztül, 
hogy majd ő keres bennünket -
valamikor a jövő héten. 

SZ. c . sz . 

KEREM, TAV0ZZANAK! 

Mivel Koreck Ferenccel nem tudtunk beszélni, elmentünk a munkásgyűlésre -
információért. Darázs Józsefné és munkatársa, Győri András azonban felszólí-
tott bennünket, hogy „hagyjuk el a területet". A gazdasági igazgató tragédiáról 
beszélt, meg arról, hogy olyan héten vannak túl, amikor a vezérigazgatónak en-
ni sem volt ideje, nemhogy nyilatkozni az újságnak. Az is elhangzott, hogy elég 
nagy baj az, ami történt a tizenhét éve fennálló céggel. 

Információink szerint felszámolási eljárást kezdeményeztek a cég ellen 

A körbetartozás áldozata a szegedi Délépítő 
Lapunk értesülése szerint fel-
számolási eljárást kezdemé-
nyeztek a Délépítő ellen, amely 
kedden levonult a Vedres-épít-
kezésről. Úgy tudjuk, hogy zá-
rolták a szegedi építőipari vál-
lalkozás bankszámláit. A cég ve-
zérigazgatója kedd óta elérhe-
tetlen - legalábbis számunkra. 

Megírtuk: a Délépítő Zrt. kedden 
levonult a szegedi Vedres István 
szakközépiskola építkezéséről. 
Ezt azzal indokolta a kivitelező a 
megrendelő önkormányzatnak, 
hogy más beruházások kapcsán 
pénzügyi problémái adódtak. Ko-
reck Ferenc vezérigazgatóval 
kedd óta szeretnénk beszélni, 
ugyanis csak ő nyilatkozhat az 
ügyben. A titkárnője kedden és 
szerdán azt közölte, hogy a ve-
zérigazgató folyamatosan tárgyal 
Budapesten, csak pénteken lesz 
Szegeden, de ezzel mintegy való-
színűsítette, hogy akkor talán 
szót tudunk váltani vele. Abban 
bízva, hogy előbb is tudunk be-
szélni Koreckkel, már kedden 
megadtuk a telefonszámunkat a 
titkárnőjének, s azt is elmond-
tuk, mire lennénk kíváncsiak: 
igaz-e, hogy felszámolási eljárást 
kezdeményeztek a Délépítő el-
len, igaz-e, hogy zárolták a szám-
láikat. 

Péntek délelőtt egy nagy fekete 
Volkswagenből szállt ki három 
öltönyös férfi, akik pár perccel 

k é s ő b b m á r a v e z é r i g a z g a t ó v a l 

tárgyaltak. A titkárnő nem tudta 
megmondani, meddig tart a 
megbeszélés, mint ahogy azt 
sem, tudunk-e beszélni Koreck 
Ferenccel. Amikor közöltük, 
hogy csak két-három percet ké-
rünk, idegesen felcsattant, s 
megismételte: fogalma sincs, tu-
dunk-e beszélni vele, mert folya-
matosan tárgyal. 

Más is kereste a vezérigazga-
tót. Tóth Lajos aztán Darázs Jó-

zsefné g a z d a s á g i i g a z g a t ó v a l ü l t 

le négyszemközt beszélgetni. 
Tóth Lajos tipikus kisvállalko-
zó. Van egy alkalmazottja és 
néhány használtan vásárolt 
munkagépe. A baksi férfi gépi 
földmunkát és fuvarozást vég-
zett a Délépítő alvállalkozója-
ként a dorozsmai nagybani piac 
és a csongrádi szociális ot thon 
építésénél. Elmondása szerint 
neki 7,2 millió forinttal tarto-
zik a Délépítő. Tóth Lajos la-

punknak elmondta, hogy ta-
valy áprilisi munká jának ellen-
értékét, pontosabban annak is 
csak a felét idén januárban 
utalták át a számlájára. Az azt 
követő hónapokban végzett 
munkájáér t még egy fillért sem 
kapott a szegedi cégtől. Elmon-
dása szerint a gazdasági igazga-
tó arról tájékoztatta, hogy a 
Délépítő ellen felszámolási el-
járást kezdeményeztek, zárol-
ták a számláikat. Darázsné 

Tfegnap munkásgyűlésen tájékoztat ták a dolgozókat a kialakult helyzetről Fotó: Schmidt Andrea 


